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      Latest News:/:اخر الاخبار
      	
            3rd Craniofacial Anomalies & Cleft Awareness Day 2018
         
	
            13th International Congress of Cleft Lip and Palate & Related Craniofacial anomalies
         
	
            National Cleft and Craniofacial Awareness and Prevention Month on July by CPF and ACPA
         
	
            Cleft lip and palate Global awareness week
         
	
            Cleft Lip & Palate and Craniofacial Anomalies Awareness Day
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Future Events


		 No Events 
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	Invitation card
Meeting date of the CLP general assembly meeting rescheduled.

Good evening,

In view of the probable detouring related to the upcoming Saudi’s official event and the expected difficulties to reach the venue in addition to the many demands requesting to set up the meeting during the working days, the board members of the SCACS constitutional committee are cordially inviting you for a rescheduled CLP general assembly meeting on Wednesday, May 24 from 3pm to 5pm at the auditorium of the dental center, KAMC.

We apologize for the inconvenience and wish to see you there!


×
The awareness day
اليوم التوعوي الثالث لتشوهات الوجه و شق الشفة والحنك

يود فريق تشوهات الوجه وشق الشفة والحنك بمدينة الملك عبد العزيز الطبية بالتعاون مع الجمعية السعودية لتشوهات الوجه وشق الشفة دعوتكم لحضور فعاليات اليوم التثقيفي التوعوي بمدينة الملك عبد العزيز الطبية بالرياض وذلك في يوم الاثنين 26 مارس 2018 من الساعة التاسعة صباحا الى الساعة الثالثة عصرا في مستشفى الملك عبد الله التخصصي للأطفال بالدور الأول. 

أملين منكم حضور هذه الحملة التثقيفية حتى تعم الفائدة لكافة شرائح المجتمع
 شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا

3rd Craniofacial Anomalies and Cleft Lip & Palate Awareness Day

Craniofacial anomalies and Cleft Lip and Palate Multidisciplinary Team in King Abdulaziz Medical City – Riyadh  in collaboration with the Saudi Craniofacial Anomalies & Cleft Society SCACS  …

Would like to invite you to attend the 3rd Craniofacial anomalies and cleft lip and palate awareness day on Monday the 26th of March 2018 from 9 am to 3 pm at King Abdullah Specialist Children Hospital, First Floor.
 We wish if you can join us in this campaign to promote education for the society.
 Do not hesitate to contact us for any needed information.

Be there don’t miss the event.


×
دعوة
تم إعادة جدولة موعد اجتماع الجمعیة العمومیة ل كلب.

مساء الخير,

وبالنظر إلى التفاف محتمل يتعلق بالحدث الرسمي السعودي القادم والصعوبات المتوقعة للوصول إلى المكان بالإضافة إلى العديد من المطالب التي تطلب عقد الاجتماع خلال أيام العمل، فإن أعضاء مجلس إدارة اللجنة الدستورية ساكاس يدعوكم وديا لاجتماع الجمعية العامة كلب المقرر جدولتها الأربعاء، 24 مايو من 3:00 حتي 05:00 في قاعة مؤتمرات  مركز طب الأسنان، كامك.

نعتذر عن الإزعاج ونود أن نراكم هناك!


×
Invitation Card
First  Saudi Craniofacial Anomalies & Cleft Society Workshop

Date: 28th and 29th of October 2018

Stay tuned for more information and registration details….


×
دعوة
ورشة عمل للجمعية السعودية لتشوهات الوجه وشق الشفة

بتاريخ:  28-29 اكتوبر 2018

ترقبونا قريبا لجميع المعلومات والتفاصيل عن المؤتمر …


×
مشاكل النطق والكلام في شق الشفة و الحنك
  


×
        

